
Kulturní komise
RMČ Brno-Líšeň

Zápis
zjednání Kulturní komise, konané dne 5.12. 2024 v 17.00 hodin v prostorách malé 

zasedačky, budova radnice Brno-Líšeň

Přítomni: Hana Sosíková, Sylva Marková, Ladislav Valášek, Zbyněk Stejskal, Eva Svobodová, 
Veronika Buchtová, Šárka Zemanová - radní městské části Brno-Líšeň 
Omluveni: Josef Šiška, Jaroslava Vorálová, Dita Prokešová

Navržený program zasedání:
a) zahájení, prezenční listina
b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu
c) žádost Divadla Líšeň - změna rozpočtu
d) informace z RMČ - paní radní pro kulturu Šárka Zemanová
e) informace KCL - pan ředitel Filip Toman
f) diskuze - závěr

Ad a) - H. Sosíková konstatovala, že komise je usnášeníschopná.

Ad b) - komise odsouhlasila navržený program jednání dne 5. 12. 2024

hlasování pro/proti/ zdržel se
6/0/0

Ad c) - komise odsouhlasila změnu rozpočtu Divadla Líšeň 6/0/0

Ad d) - radní pro kulturu Šárka Zemanová informovala komisi v následných bodech:
- výběrové řízení na pozici ředitele KCL (druhé kolo), proběhne příští týden, mel by být 

stanoven vítězný kandidát.
- dále informovala o narůstajícím havarijním stavu objektu Kotlanka, vadná kanalizace, 

nefunguje topení, nájemcům jsou k dispozici přímotopy. Budou dány výpovědi všem 
nájemcům, hledají se vhodné náhradní prostory. Oprava objektu bude velmi nákladná, 
plánované obnovení provozuje září 2025.

- žádosti o dotace pro rok 25, budou projednávány v lednu téhož roku s tím, že nájemné, které 
je v žádostech svázáno s prostory KCL bude vedeno odděleně od samotné žádosti, komise 
je při posuzování vyjme a upraví konečnou částku. Z žádosti vyjmuté nájemné bude 
žadatelům propláceno v plné výši. Ta žádost o dotaci, která obsahuje požadavek nájemné a 
netýká se prostor KCL, bude i nadále posuzována jako celek. Všem komisím bude zaslán 
upřesňující seznam organizací a dopis s vysvětlením úprav.

- částka v oblasti kultury r. 25 pro žádosti typu A, činí 500tis.

Ad e) - prozatímní ředitel KCL byl omluven z důvodu nemoci, bod se neprojednával

Ad f) - diskuze probíhala na témata stav Kotlanky a žádosti o dotace

Předsedkyně komise poděkovala všem za odvedenou práci v roce 24, popřála všem krásné 
Vánoce, úspěšný nejen rok 2025, ale i ty následné.

Zasedání kulturní komise bylo ukončeno v 18.10 hod.

V Brně dne 6. 12. 2024 zapsala

Hana Sosíková 
předsedkyně KK

Přílohy: č. 1 - prezenční listina, č. 2 žádost Divadla Líšeň


